
Protokoll
Sollihøgda Velforening - Ordinært årsmøte
Onsdag 6 april 2022 kl. 18.00 på Sollihøgda Tursenter

Før selve årsmøtet startet presenterte Hole kommune planene for nytt VA-anlegg på
Sollihøgda. En avtale er nå fremforhandlet med Bærum kommune der kapasitet for 2500 PE
(personekvivalenter) blir tilgjengelig for Hole kommune på Sollihøgda.Detaljplanleggingen
er i gang og selv om endelig tilkopling ikke kan skje før i202512026 vil forberedende arbeid
gjøres på forhånd. Hole kommune har avsatt midler til hele prosjektet i budsjettet sitt. Hvilken
følge det nye anlegget vil fa for hver enkelt husstand på Sollihøgda er ikke avklart enda.

De som møtte fra Hole kommune var:

Syver Leivestad, ordfører
Roger Sørslett, Enhetsleder Eiendom
Eivind Bjerke, Prosjektleder VVA

Selve årsmøtet startet ca kl 19:30

1. Åpning.
Styreleder Jorun Skaret ønsket alle velkommen. Fire i styret var til stede, mens Roar
Nyheim hadde sykdomsforfall. Totalt 18 stemmeberettigede husstander ogtotalt25
personer møtte opp. Britt sørget for sjekk mot medlemsregister og utdeling av
'stemmelapper'.

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden
Det var ingen kommentar til innkalling og agenda. Alle husstander har fått innkalling i
postkassen. Endelig agenda ble opplyst på Facebook, på hjemmesiden til Sollihøgda
Vel (Vellet) og ved oppslag ved postkassestativ på Sollihøgda.
Irmkalling og agenda ble vedtatt.

3. Konstituering
Jorun Skaret ble valgt til møteleder og Egil Bjørgo som referent.
Bjøm Ludvig Zwlgmeyer og Ketil Jørstadble valgt til å underskrive protokoll.

4. Årsberetn ing 2021 t2022
Jorun leste opp et resyme av årsberetningen.
Det var noen kommentarer vedrørende punlctet'Trafikksikkerhet' i årsberetningen. I
tillegg til punktene styret allerede har planlagt å ta opp med Statens Vegvesen ble
styret bedt om å ta opp muligheten for å forlenge 50-grensene på begge sider av
Sollihøgda og be Vegvesenet se på sikringen av fiellveggen mot 816 pbnordsiden.
Med disse kommentarene ble arsberetningen vedtatt.

5. Regnskap/revisjonsberetning
Britt Kvamme gikk gjennom regnskapet.
Regnskapet ble vedtatt uten kommentarer.
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6. Endring i vedtekter under «§ 3. Velforeningens geografiske område»> grunnet
endring av postnummer på Bærumssiden av Sollihøgda:
Nåværende formulering: «3.1 Velforeningens område er definert slik: Dagens
postområde 3538 som i dag består av Sollihøgda, Avtjerna og Homledal.»

Forslag fra styret til ny formulering: «3.1 Velforeningens område er definert slik:
Området strekker seg fra Bråtan/Avtjerna på Bærumssiden til
HomledallF julsrud på Holesiden»

Styret sitt forslag ble vedtatt.

7. Innkomne saker
Det var ingen innkomne saker til årsmøtet.

8. Valg
Valgt styre for kommende år ble som følger:

Avslutning

Styreleder takket styret for innsatsen, takket for oppmøte og ønsket alle vel hjem.

Sollihøgda, 6 april 2022
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